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Protokół Nr XXXVII/21 

z obrad sesji Rady Miejskiej Oleśnica 

z  dnia 20 sierpnia  2021 r.  

   

Obrady rozpoczęto 20 sierpnia  2021 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 12:00 tego samego 

dnia. 

 W sesji uczestniczyli: 

 Radni   

 Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica Leszek Juda  

 Sekretarz Miasta i Gminy Oleśnica Joanna Skórska  

 Skarbnik Miasta i Gminy Oleśnica Urszula Wójcicka 

 pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Oleśnica. 

Ad. 1 Otwarcie sesji 

Obrady XXXVII sesje Rady Miejskiej Oleśnica  VIII kadencji 2018-2023 otworzyła  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator. Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani 

Krystyna Bator powitała Radnych, Burmistrza, pracowników Urzędu Miasta i Gminy, Sołtysów z 

terenu Gminy oraz mieszkańców. 

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o 

samorządzie gminnym, obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 

internetowej gminy.   

Dodała również, że w związku z wprowadzeniem nowych wymogów prawnych wynikających z 

Ustawy o Dostępności Cyfrowej, które m.in. nakładają na samorządy obowiązek udostępniania 

wraz z materiałem video, również napisów dla osób niesłyszących, nagrania z sesji mogą pojawiać 

się z opóźnieniem, z uwagi na czas potrzebny do ich przygotowania. 

 Ad. 2 Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Oleśnica  Pani Krystyna Bator poprosiła radnych o potwierdzenie 

na tabletach swojego uczestnictwa w dzisiejszej sesji. Następnie poinformował, że 13 radnych 

potwierdziło swoją obecność.  

Ad. 3  Przyjęcie porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator przedstawiła porządek obrad. 

Nie zgłoszono uwag.  

 Przewodnicząca Rady  poprosiła radnych o zagłosowanie w sprawie  przyjęcie porządku obrad 

sesji. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir 

Lalewicz, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Marian Tomasz Strzelecki, Marian 

Józef Tendera 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Maciej Płatos, Aneta Mieczysława Skurska 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad sesji. 

4. Przyjęcie Protokołu Nr XXXVI/21 z dnia 29 czerwca 2021r. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Informacja z posiedzenia komisji stałych. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a. zmiany regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Oleśnica, 

b. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2021-2030, 

c. zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2021 rok. 

8. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

9. Wolne wnioski i informacje, sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad XXXVII Sesji Rady Miejskiej Oleśnica. 

 

 Ad 4.    Przyjęcie Protokołu Nr XXXVI/21 z dnia 29 czerwca 2021r. 

Do protokołu uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodnicząca Rady Miejskiej  zarządziła głosowanie nad przyjęciem 

protokołu z XXXVI sesji Rady Miejskiej Oleśnica.  

Głosowano w sprawie: Przyjęcie Protokołu Nr XXXVI/21 z dnia 29 czerwca 2021r. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir 

Lalewicz, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Marian Tomasz Strzelecki, Marian 

Józef Tendera 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Maciej Płatos, Aneta Mieczysława Skurska 

Ad 5. Interpelacje i zapytania radnych. 

Pani Krystyna Bator – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że w okresie 

międzysesyjnym nie wpłynęła interpelacja ani też zapytanie na piśmie.   

Ad. 6. Informacja z działalności komisji stałych. 

Przewodniczący Komisji Gospodarczej, Budżetu i Finansów odczytał protokół z posiedzenia 

komisji z dnia 21 lipca 2021 br. ( Protokół stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu). 

 

W dyskusji wzięli udział: 

radny Wiesław Krzysztof Czupryn zwrócił uwagę, że w protokole komisja bardzo ogólnie 

napisała o planowanej budowie krótkich odcinków dróg. Brak terminów, na jakim etapie są 

prace.  

radny Leopold Rup odpowiedział, że na dzień dzisiejszy komisja nie zna terminów wykonania. 

Część dróg jest realizowana – projekty.  

radny Wiesław Czupryn poprosił  nazwy dróg, które są już realizowane.  

radny Leopold Rup odpowiedział, że Pani Kierownik Inwestycji będzie kompetentna 

odpowiedzieć na to pytanie.  

 radny Wiesław Czupryn kontynuując zapytał czy jest zaznany termin realizacji dokończenia 

odcinka obwodnicy.  

radny Leopold Rup odpowiedział, że w chwili obecnej złożony jest wniosek o dofinansowanie.  

Pan Burmistrz wyjaśnił, ze w tym roku Referat Inwestycji, Budownictwa ….. przechodził 

przeorganizowanie, wiele jest spraw poza  inwestycyjnymi nałożone przez inne urzędy, w których 

musza być dochowane terminy administracyjne i one na dana chwile stają się priorytetowe dla 

pracowników.  
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Pani Anna Antonik na wcześniej zadane pytania odpowiedziała, że wszystkie drogi będą 

realizowane w ramach jednego postępowania przetargowego. Postępowanie przetargowe jest 

przygotowywane, będzie ogłoszone w najbliższym czasie. W przetargu będą uwzględnione 4 drogi 

asfaltowe tj. krótki odcinek z ul. Zarzecze, obok Ośrodka Zdrowia , w miejscowości Pieczonogi 50 

metrów i w Sufczycach 90 m oraz 3 tłuczniowe.  

Radny Leopold Rup zapytał czy będzie realizowana droga od ul. Szkolnej do ul. Wrzosy obok 

posesji Pana K.  

Pani Kierownik odpowiedziała, że jest problem z tą drogą, gdyż jest to droga kategorii gminnej 

ale nie ma parametrów, nie możemy jej robić zgodnie z przepisami.  

radny Marian Strzelecki dodał, że według mieszkańców i jego głównym priorytetem jest 

budowa obwodnicy w stronę Połańca.  

radny Łukasz Zbigniew Kozłowski poinformował, że posiedzenie komisji Kultury, Oświaty, 

Kultury i Spraw Socjalnych  nie udało się zorganizować przed dzisiejszą sesją ze względu na 

kalendarz dyrektorów placówek, komisja została zwołana na przyszły piątek.  

radny Leopold Józef Rup zpytał ponownie zapytał o drogę z ul. Szkolnej w kierunku ul. 

Wrzosów.  

pani Kierownik odpowiedziała, że spróbujemy ponownie rozpocząć procedurę o zmianę 

kategorii drogi t. z gminnej na drogę wewnętrzną.  

radny Wiesław Krzysztof Czupryn ad voce wcześniejszej wypowiedzi dodał, że mając na myśli 

wszystkie drogi, to te które były omawiane na sesji przez radnych.  

radny Konrad Guła dodał, że cały pakiet krótkich odcinków dróg do realizacji przedstawiała 

Pani Sekretarz, wiec komunikacja między urzędem a radnymi jest.  

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono.   

 

Ad. 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a. zmiany regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 

Gminy Oleśnica 

 

Pani Przewodnicząca wyjaśniła, że na sesji w dniu 29 czerwca Rada Miejska podjęła uchwałę w 

sprawie przekazania projektu zmiany regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

organowi regulującemu do zaopiniowania , w odpowiedzi Dyrektor pozytywnie zaopiniował ww. 

zmianę regulaminu.  Zmiana dotyczy  Rozdziału V Regulaminu tj.  



5 

 

Wydanie warunków przyłączenia do sieci następuje na podstawie pisemnego wniosku składanego 

przez podmiot ubiegający się o przyłączenie. 

Wniosek o wydanie warunków przyłączenia do sieci poza informacjami, o których mowa w art. 19a 

ust.4 ustawy może zawierać: 

- numer telefonu,  

- adres poczty elektronicznej,  

- wskazanie planowanego terminu rozpoczęcia poboru wody lub odprowadzania ścieków, 

- w przypadku wystąpienia w imieniu podmiotu ubiegającego się o przyłączenie przez  

pełnomocnika – pisemne upoważnienie wnioskodawcy dla pełnomocnika wraz z dowodem 

uiszczenia opłaty skarbowej od pełnomocnictwa. 

- Celem złożenia wniosku o wydanie warunków przyłączenia do sieci podmiot ubiegający się o 

przyłączenie może skorzystać z wzorów wniosków i oświadczeń dostępnych w siedzibie oraz na 

stronie internetowej przedsiębiorstwa wodociągowo-kanalizacyjnego. 

- Po złożeniu wniosku o wydanie warunków przyłączenia do sieci i pisemnym potwierdzeniu daty 

jego złożenia, przedsiębiorstwo wodociągowo-kanalizacyjne dokonuje kwalifikacji terminu jego 

rozpoznania i wydaje warunki bądź odmawia ich wydania, w terminach określonych w ustawie. 

- W przypadku stwierdzenia przez przedsiębiorstwo wodociągowo-kanalizacyjne, że złożony 

wniosek o wydanie warunków przyłączenia do sieci nie zawiera co najmniej wszystkich informacji, 

o których mowa w art.19a ust. 4 ustawy, przedsiębiorstwo wodociągowo–kanalizacyjne informuje 

pisemnie podmiot ubiegający się o przyłączenie o zakresie i terminie uzupełnienia wniosku. 

- Warunki przyłączenia do sieci określają co najmniej:  

1) miejsce i sposób przyłączenia nieruchomości do sieci;  

2) parametry techniczne przyłącza,  

3) okres ważności. 

 Zmienny dokonuje  się  również w Rozdziale VI Regulaminu, 

Wobec braku pytań i uwag Przewodnicząca Rady Miejskiej  zarządziła głosowanie nad projektem 

uchwały w sprawie zmiany regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 

Gminy Oleśnica. 

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na 

tabletach obecności (stwierdzenie kworum). Obecnych  było 13 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir 

Lalewicz, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Marian Tomasz Strzelecki, Marian 

Józef Tendera 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Maciej Płatos, Aneta Mieczysława Skurska 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 13 „za”, 0 głosów  „przeciw” 0 ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXXVII/197  /21 

 

b. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2021-

2030 

Wprowadzenia do tematu dokonała p. Urszula Wójcicka – Skarbnik Miasta i Gminy. Pytań i 

uwag nie wniesiono. Wobec braku pytań i uwag Przewodnicząca Rady Miejskiej  zarządziła 

głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Oleśnica na lata 2021-2030 

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na 

tabletach obecności (stwierdzenie kworum). Obecnych  było 13 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir 

Lalewicz, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Marian Tomasz Strzelecki, Marian 

Józef Tendera 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Maciej Płatos, Aneta Mieczysława Skurska 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 13 „za”, 0 głosów  „przeciw” 0 ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXXVII/ 198   /21 

c. zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2021 rok 

Wprowadzenia do tematu dokonała p. Urszula Wójcicka – Skarbnik Miasta i Gminy. 

Dokonano zmian w planie wydatków budżetowych na 2021 rok w następujący sposób: 

Dokonano zmian w planie dochodów budżetowych na 2021 rok w następujący sposób: 
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Zwiększono: 

Wpływy z różnych dochodów o kwotę 121,44 zł. 

Zwiększenie planu dochodów w tym rozdziale wynika z potrzeby dostosowania planu dochodów 

w stosunku do dochodów faktycznie otrzymanych. 

W rozdziale 75616 - Wpływy z podatku rolnego, podatku leśnego, podatku od spadków      

i darowizn, podatku od czynności cywilnoprawnych oraz podatków i opłat lokalnych od 

osób fizycznych: 

Zmniejszono: 

- § 0430 - Wpływy z opłaty targowej o kwotę 10.000,00 zł. 

Zmniejszenie planu dochodów w tym rozdziale wynika z zaniechania poboru opłaty targowej 

zgodnie z rozporządzeniem. 

W rozdziale 75814 - Różne rozliczenia finansowe: 

Zwiększono: 

- § 2030 - Dotacje celowe otrzymane z budżetu państwa na realizację własnych zadań bieżących 

gmin (związków gmin, związków powiatowo-gminnych) o kwotę 16.825,44 zł, 

- § 6330 - Dotacje celowe otrzymane z budżetu państwa na realizację inwestycji i zakupów 

inwestycyjnych własnych gmin (związków gmin, związków powiatowo-gminnych) o kwotę 

23.890,10 zł. 

Zwiększenie dochodów w tym rozdziale  dokonano na podstawie decyzji Wojewody 

Świętokrzyskiego Znak: FN.I.3111.292.2021 z dnia 26.07.2021 r. Środki te stanowią zwrot 

wydatków wykonanych w ramach funduszu sołeckiego w 2020 roku. 

 

W rozdziale 85195 - Pozostała działalność: 

Zwiększono: 

- § 2180 - Środki z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 na finansowanie lub dofinansowanie 

realizacji zadań związanych z przeciwdziałaniem COVID-19 o kwotę 10.000,00 zł. 

Powyższe środki pochodzą z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 i przeznaczone są na 

promocję szczepień przeciwko  COVID-19. 

W rozdziale 85502 - Świadczenia rodzinne, świadczenie z funduszu alimentacyjnego oraz 

składki na ubezpieczenia emerytalne i rentowe z ubezpieczenia społecznego: 

Zwiększono: 

- § 2360 - Dochody jednostek samorządu terytorialnego związane z realizacją zadań z zakresu 

administracji rządowej oraz innych zadań zleconych ustawami o kwotę 399,32 zł. 
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Zwiększenie planu dochodów w tym rozdziale wynika z potrzeby dostosowania planu dochodów 

w stosunku do dochodów faktycznie otrzymanych. 

W rozdziale 90002 - Gospodarka odpadami komunalnymi: 

Zwiększono: 

- § 0910 - Wpływy z odsetek od nieterminowych wpłat z tytułu podatków i opłat o kwotę 140,00 

zł. 

Zwiększenie planu dochodów w tym rozdziale wynika z potrzeby dostosowania planu dochodów 

w stosunku do dochodów faktycznie otrzymanych. 

Dokonano zmian w planie wydatków budżetowych na 2021 rok w następujący sposób: 

W rozdziale 60016 - Drogi publiczne gminne: 

Zmniejszono: 

- § 4300- Zakup usług pozostałych o kwotę 5.000,00 zł, 

- § 6050 -  Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych o kwotę 578.920,00 zł. 

Zmniejszenie planu wydatków bieżących dotyczy zmian w realizacji zadań sołeckich, natomiast 

zmniejszenie planu wydatków inwestycyjnych dotyczy w tym wypadku jednorocznego zadania 

inwestycyjnego pn.: „ Przebudowa odcinków dróg gminnych w miejscowości: Sufczyce, Oleśnica, 

Pieczonogi, Wojnów, Kępie” o kwotę 598.968,00 zł. Wyżej wymienione środki pochodzą z 

Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych i przeznaczone będą na częściowe sfinansowanie 

zadania wieloletniego pn: Rozbudowa i przebudowa oczyszczalni ścieków w Oleśnicy” oraz 

„Utworzenie Gminnego Centrum Kultury w Oleśnicy”. 

W rozdziale tym pojawia się również nowe zadanie inwestycyjne roczne pt: „Opracowanie 

dokumentacji budowy drogi od ulicy Nadstawie do ulicy Wiejskiej”, które zwiększa paragraf 

wydatkowy o kwotę 26.048,00 zł, a obejmuje zadanie realizowane w ramach funduszu sołeckiego 

Oleśnica. 

W rozdziale 75023 - Urzędy gmin (miast i miast na prawach powiatu): 

Zwiększono: 

- § 4300- Zakup usług pozostałych o kwotę 3.391,30 zł. 

Zwiększenie planu wydatków dotyczy realizacji zadań bieżących. 

W rozdziale 75412 - Ochotnicze straże pożarne: 

Zwiększono: 

- § 6060 - Wydatki na zakupy inwestycyjne jednostek budżetowych o kwotę 20.000,00 zł. 

Zmiana dotyczy realizacji nowego rocznego zadania inwestycyjnego pt: „Zakup wyposażenia do 

OSP w Oleśnicy” w ramach funduszu sołeckiego sołectwa Oleśnica. 

W rozdziale 85195 – Pozostała działalność: 
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Zwiększono: 

- § 4210- Zakup materiałów i wyposażenia o kwotę 1.000,00 zł, 

- § 4300- Zakup usług pozostałych o kwotę 9.000,00 zł. 

Powyższe środki pochodzą z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 i przeznaczone są na 

realizację zadań bieżących obejmujących promocję szczepień przeciwko  COVID-19. 

W rozdziale 85415 - Pomoc materialna dla uczniów: 

Zwiększono: 

- § 3240 - Stypendia dla uczniów o kwotę 4.095,00 zł. 

Zwiększenie planu wydatków w tym rozdziale stanowi 20% wkładu własnego gminy przy 

realizacji wypłat stypendiów i zasiłków szkolnych w 2021 roku. 

W rozdziale 90015 - Oświetlenie ulic, placów i dróg: 

Zwiększono: 

- § 6050- Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych o kwotę 7.052,00 zł. 

Zwiększenie planu wydatków w tym rozdziale wynika ze zmian realizacji zadań sołeckich 

sołectwa Borzymów, a dotyczy rozbudowy oświetlenia ulicznego w miejscowości Borzymów      

w ramach zadania jednorocznego pt: „ Energooszczędne oświetlenie na terenie gminy Oleśnica – 

F. Sołecki”. 

W rozdziale 90095 - Pozostała działalność: 

Zwiększono: 

- § 4300- Zakup usług pozostałych o kwotę 1.000,00 zł. 

Zmniejszono: 

- § 6050- Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych o kwotę 41.048,00 zł. 

Zmniejszenie planu wydatków w tym rozdziale wynika ze zmian realizacji zadań sołeckich 

sołectwa Oleśnica oraz sołectwa Podlesie i sołectwa Strzelce. 

W rozdziale 92195 - Pozostała działalność: 

Zwiększono: 

- § 4210- Zakup materiałów i wyposażenia o kwotę 1.500,00 zł, 

Zmniejszono: 

- § 4300- Zakup usług pozostałych o kwotę 6.552,00 zł. 

Zmniejszenie planu wydatków w tym rozdziale wynika ze zmian realizacji zadań sołeckich 

sołectwa Borzymów, sołectwa Podlesie i sołectwa Strzelce. 

Pytań i uwag nie wniesiono.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej zarządziła głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Oleśnica na 2021 rok.  
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Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na 

tabletach obecności (stwierdzenie kworum). Obecnych  było 13 radnych. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir 

Lalewicz, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Marian Tomasz Strzelecki, Marian 

Józef Tendera 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Maciej Płatos, Aneta Mieczysława Skurska 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 13 „za”, 0 głosów  „przeciw” 0 ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXXVII/ 199 /21 

 

Pani Przewodnicząca zarządziła 5 min przerwy.  

Po przerwie wznowiono obrady sesji i przystąpiono do realizacji kolejnego punktu tj.  

Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Oleśnica z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Pan Burmistrz poinformował o następujących sprawach:  

- Gmina Oleśnica złożyła 3 wnioski do programu Polski Ład min. na budowę czwartego odcinka 

obwodnicy (formuła zaprojektuj –wybuduj) ,  

- po odwołanie do KIO odnoście przetargu na oświetlenie uliczne, zostało wydane 

rozstrzygniecie zgodne z naszym żądaniem , Gmina Oleśnica podpisała umowę z wykonawcą,  

-  braki w materiałach to również problem przebudowy remizy na potrzeby Domu Kultury, brak 

kostki granitowej na składach budowlanych. 

- budowa oczyszczalni ścieków- dopracowano już sprawy związane  z przebudową linii 

elektrycznej,    

- mamy już odpowiedź z Urzędu Marszałkowskiego w sprawie dofinansowania wyższą kwotą 

inwestycji modernizacja i rozbudowa oczyszczalni ścieków, został podpisany aneks na  dodatkową 

kwotę ok 1 mil zł,  
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- Gmina Oleśnica przystąpiła do dwóch tworzących się podmiotów, mających również możliwość 

sięgania po środki zewnętrzne tj. MOF-u oraz do Klastra Przedsiębiorczości, w którym liderem 

jest Połaniec   

Pan Burmistrz poinformował również,  że został ogłoszony program dotyczący szczepień pn. 

Rosnąca odporność, w programie przewidziano nagrody dla Gmin, które wykażą największą dynamikę 

szczepień w tym okresie. Zamieściliśmy apel propagujący szczepienia na stronie naszej gminy.  

- W sobotę 14 sierpnia 2021 r. na ul. Szkolnej obok stawu miało miejsce doniosłe dla mieszkańców 

Oleśnicy wydarzenie – uroczystość odsłonięcia i poświęcenia pomnika upamiętniającego generała 

Józefa Hallera oraz jego armię. 

radny Stanisław Skórski zapytał o prace na ul. Wesołej, niedoróbka wykonawcy, nie 

podłączenie do melioracji.  

Pan Burmistrz odpowiadając radnemu zaznaczył, że melioracją na dzień dzisiejszy nikt nie 

zarządza. Szukamy rozwiania innego, z Buska-Zdroju mają być przysłane mapy na których będzie 

melioracja, która została tam wykonana.  

radny Wiesław Czupryn zapytał o możliwość wstawienia znaków informacyjnych na drogach 

wjazdowych do gminy : „Miasto i Gmina Oleśnica Wita”. Zapyta również, czy w związku z 

wyłączaniem ruchu na chodniku przy posesjach, które grożą zawaleniem na ul. Żeromskiego, 

zarządca drogi powinien zamieścić tablicy informacyjnej o wyłączeniu części pasa drogi ze 

względu na ruch pieszych. Następie zapytał , czy z programu Polski Ład nie można by złożyć 

wniosku na dofinansowanie budowy drogi ul. Nadstawie – ul. Wiejska? .  

Pan Burmistrz na ostatnie pytanie odpowiedział, że termin na składanie wniosków z tego 

programu minął 15 sierpnia. W sprawie budynków na ul. Żeromskiego za stan odpowiadają 

właściciele,  a nadzór prowadzi Nadzór Budowlany w Staszowie – Gmina jest w stałym kontakcie 

z nadzorem, niestety te sprawy nie zostały zakończone.  Sprawę tgz. Witaczy można to rozważyć.  

 

Ad. 13. Wolne wnioski i informacje, sprawy różne. 

W dyskusji wzięli udział: 

radny Wiesław Grembosz poprosił o oznakowanie miejscowości Kępie i wstawienie 

ograniczenia tonażu oraz zwrócenie się do Powiatu, w celu rozwiązania problemu odprowadzania 

wody w miejscowości Podlesie ( wstawienie przepustu).  

radny Michał Sławomir Lalewicz zwrócił się o naprawę ubytku na ul. Krótkiej przy wyjeździe 

na ul. Stopnicką oraz o naprawę chodniku i asfaltu po awarii na ul. Nadstawie.  

radna Agnieszka Zofia Kosałka zapytała czy będzie realizowana inwestycja drogowa przy 
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sklepie Dino na ul. Pacanowskiej (przejście dla pieszych) oraz poprosiła o remont drogi na                                        

ul. Wrzosy i podczyszczenie rowów.  

Pan Burmistrz odpowiedział radnej, że  inwestycja przejście dla pieszych będzie realizowana  

przez Powiat, drugie przejście na ul. Szkolnej ( na stronach starostwa ogłoszony jest już przetarg)  

radny Wiesław Krzysztof Czupryn  wypowiedział się w sprawie remontu chodników, uzgodnić 

które odcinki wymagają remontu i uwzględnić je w planie inwestycji na przyszły rok.  

Pan Burmistrz odpowiedział radnemu, że Powiat złożył wniosek do programu Polski Ład na 

remont ul. Staszowskiej wraz z przebudowa chodnika.  

radna Jadwiga Kozioł radna zapytała na jakim etapie jest projekt kanalizacji w miejscowości 

Sufczyce.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że najbardziej zaawansowane prace są w miejscowości Strzelec – ta 

firma zaczęła robić to najwcześniej, jest już gotowa koncepcja budowy kanalizacji w Sufczycach - 

trwa nanoszenie korekt.  

Pani Sekretarz poinformowała, że  dniu 26 sierpnia 2021r. (czwartek) mieszkańcy Miasta i Gminy 

Oleśnica będą mogli się spisać w Narodowym Powszechnym Spisie Ludności i Mieszkań 2021 w 

Punkcie Spisowym  na parkingu przed Urzędem Miasta i Gminy Oleśnica, od godz. 9.00 do 14.00. 

Będzie to możliwe dzięki Punktowi Spisowemu NSP 2021 obsługiwanemu przez Gminne Biuro 

Spisowe w Oleśnicy oraz rachmistrzów z terenu Gminy Oleśnica, którzy pomogą mieszkańcom 

gminy w  dokonaniu spisu. Pani Sekretarz przypomniała, że udział w NSP jest obowiązkowy. W 

trakcie spisu można spisać wszystkich domowników (nie tylko siebie) – trzeba tylko znać PESEL.   

Ad. 14.  Zamknięcie obrad XXXVII sesji Rady Miejskiej Oleśnica. 

O godz. 12:00 Przewodnicząca Rady Miejskiej  Krystyna Bator wobec wyczerpania porządku 

obrad zamknął obrady XXXVII sesji   Rady Miejskiej Oleśnica.  

Na tym protokół zakończono.  

Obradom przewodniczyła:  Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator  

 

Protokół sporządziła:  Katarzyna Lalewicz  

            

Nagranie archiwalne z obrad sesji Nr XXXVII/21 znajduje się pod adresem :      

 https://www.youtube.com/watch?v=W9UkRTZQraI 

 

Załącznik nr 1 Lista obecności  

Załącznik nr 2 Protokół Komisji Gospodarczej, Budżetu i Finansów.  

 

https://www.youtube.com/watch?v=W9UkRTZQraI
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